
Bespreking MT-IDS

Vergaderdatum en tijd Maandag 11 januari 11.00 - 12.00

Vergaderplaats T0.19

Deelnemers EEEEE. (GoToMeeting),

1.

EZ, ICE,EEE, EEE, ESET
+EEeo

Inhoudelijke discussie

1.1 Corona update

Punt 1: Antigeen sneltesten in teststraten.

Discussiepunt: Hoe goed presenteren ze in vergelijking met de pcr? Er is opdracht gegeven dat

dit word uitgezocht, EPI is in the lead vanuit RIVM.EEERzet dit op papier. Vanuit IDS kijken ERPY
en[ 5.1.2¢ (Oh het gebruik van sneltesten bij personen verdacht van COVID zonder klachten of

zonder klachten 5 dagen na contact. Op dit moment is het advies bij geen symptomen een PCR

test, maar praktisch zijn daar diverse bezwaren voor bv hoe krijg je die mensen daar, want het

aanmeldsysteem leent zich hier nu niet voor en hoe bv bij reizigers die met de auto over de

grenzen gaan. Wordt verder vervolgd.

Punt 2: Follow the money, er moet een verhaalfijn komen voorlNa

IEE c<° vraagt aan OMT om advies, RIVM koppelt dit terug en dat komt in de media.

Geeft soms een vertekend beeld JINCRETI i met VWS in gesprek over de

communicatie hierover. Dit komt wrs in debat woensdag na de persconferentie dinsdag.

Punt 3: Testbeleid

Nederland wil meer gaan testen zonder klachten, iedereen wil weer aan het werk.

enfilY bekijken de thuis testen en/of bedrijven die dit soort testen willen gaan

verschaffen. Wat voor voorwaarden komen hier bij kijken? De werkgroep en diverse bedrijven

gaan uitschrijven wat de mogelijkheden zijn, wat er nodig is aan protocollen en wat ze gaan

doen als er bv iemand positief getest wordt.

Punt 4: Kwaliteit sneltesten

EE <br gesproken met raad van accreditatie over hoe we van de sneltesten de

kwaliteit gaan waarborgen. Uit dit gesprek kwam voort dat er wel een lab bij betrokken moet
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zijn. Dus er zijn nu 2 stromingen (zie ook punt 3) wat interessant is en waar komt dit op uit!

Wordt vervolgt.

Punt 5: Vraag en aanbod serologische testen.

VWS vraag: moeten er nog meer serologische testen gekocht gaan worden? Er liggen nu een

aantal miljoen testen klaar. Gaan we dit gebruiken om te kijken of het vaccin werkt ?JjERE
heeft dit bij de Task voor serologie gelegd, advies gegeven dat dit niet nodig is. Logistiek is dit

ook onmogelijk om te doen/ dit te controleren.

Punt 6: Opschaling kiemsurveillance

Kiem surveillance speelt een belangrijke rol in het monitoren van de diverse varianten zoals de

Britse variant en Zuid-Afrikaanse variant. Bij het LCT is door Erasmus MC gemeldt dat er

onvoldoende sequence faciliteiten zijn en dat NL te weinig sequenced. Engeland sequenced 5%,

Denemarken 13% en NL zit nog onder de 1%. Het kabinet zal wel willen dat dit omhoog gaat.

Dus nu moeten we wel al vast gaan kijken hoe we dit gaan oplossen. Bijvoorbeeld 10%

aanhouden dus wat moet er geregeld gaan worden om dit te kunnen realiseren. RIVM moet hier

de lead innemen. Er zou een commissie moeten komen, om dit te gaan

organiserenfonderzoeke Voorstel is om een overleg in te plannen hoe zitten we nu

met al deze vragen, met

Punt 7: Nieuwe data van de gedragsunit

Werkt BEEZ uit. De hoeveelheid loopt niet op, qua testen die zelf aangevraagd worden. 12%

buiten het normale circuit om, én op eigen initiatief word meer aangevraagd t.o.v. de

leidinggevende.

1.2 Pipetpunten, Lockdown en gevolgen voor werkzaamheden

* Bij [ERE gecheckt wat de status is van de pipetpuntjes maar er is nog niks aangekomen.

Stand van zaken is nog steeds dat er een te kort is (wordt per afdeling, door AH zelf

gecommuniceerd). Kritische processen gaan vooralsnog door en niet kritische processen

on hold.

® Voor mensen die alleen op het RIVM kunnen werken (analisten bijv.), moeten zo snel

mogelijk (andere) dingen op het RIVM (of thuis) kunnen doen ook als dit in sommige

gevallen niet-kritische werkzaamheden betreft. Zolang er geen puntjes zijn, kan beheer

worden geholpen, vriezers opschonen, alles opruimen ivm de verhuizing [ERECH zal bij

het OKTP hiervoor aandacht vragen (is op 12-1-2021).
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° meldt dat de Surveillance AMR weer wordt opgestart (kritisch proces) deze

week, zoals afgesproken. Ze gebruiken maar weinig puntjes maar door het inhalen is het

misschien iets meer [JERE SE wrminlichten over de AMR start.

® EER houdt het overzicht wat betreft de puntjes. lemand gaat dit overnemen,

waarschijnlijk iemand van Z&O. Er is ook iemand nieuw aangenomen voor de voorraden:

50% bij het lab, 50% bij inkoop.

° | size PE dat bij het opruimen experts nodig zijn, ivm de grote collecties van EEV

en daar is het nu te druk voor. We doen wat we kunnen doen.

1.4 Vervolg ref lahs tweede fase > projectleider

Volgt volgende keer

buiten verzoek

2. Actielijst

Niet besproken

buiten verzoek

4. Ter vaststelling

Verslag 4 januari 2021
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5. Collegiale toetsing

Ter kennisneming



Datum

4-11-2019-4

10-2-2020 - 2

13-7-2020-2

28-7-2020-2

17-08-2020-1

17-08-2020 -3

17-08-2020 -4

25-08-2020-1

Verantwoordelijke Actie Deadline/status

Inventarisatie met welke landen we een structureel datasharingssysteem hebben

en met welke incidenteel. Actie AH om dit na te gaan en te delen OS 5 2c [0

AVG dossier.

Zie mail ERIE /1/2020. Wordt later ivm

corona.

bespreekt dit metEER vat
de status is

26/10: Deze week geéscaleerd naar

Loe sie [I krijgen geen

naam van een jurist.

Afwijking 05303 (over aanvraagformulieren als contract) bespreken met Bespreek metBEY -- te borgen in KHB

oid: de link naar de overeenkomst inzake de

geneeskundige behandeling (titel 7, afdeling

5 van boek 7 van het Burgerlijk Wetboek)

https://wetten.overheid.nl/BWBR0005290/2

018-09-19#4Boek7_Titeldeel7_Afdeling5

Registratie uitbesteed onderzoek 05/08: | sre bezig, bijna afgehandeld

Afhandeling AVG verzoeken bespreken met BEES

Gaan nadenken over organisatie centrum brede IDS meeting, met als thema

verhuizing.

25/08: Twee data zijn geprikt, er wordt

gecheckt of het op locatie officieel mag

In gesprek met FCC over extra capaciteit kwaliteit.

In gesprek met 5.1.2e over Nagoya procedure 26-10: Loopt. Ik heb nagaan gedaan.

Inventarisatie loopt en afronding wordt eind

2020/begin 2021 verwacht

Ec aat in gesprek met het hoofd C&A, over financiéle

ondersteuning.

26-10: Open. Is bespreekpunt voor CH
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25-08-2020-2

28-9-2020-1

28-9-2020-3

28-9-2020-4

28-9-2020-8

12-10-2020-1

12-10-2020-3

09-11-2020-4

16-11-2020-1

16-11-2020-2

23-11-2020-1

23-11-2020-2

23-11-2020-3

14-12-2020-1

IEE: in gesprek met EEEverheldering te krijgen over

Historische unilab data (AVG, kosten en behoefte datawarehouse) [JERE
bespreekt deze zaken ook tijdens de Labraad enINE.

26-10: Open. ?

5.1.2e denken na over kaders binnen de corona maatregelen voor een

uitje en nemen contact op met de activiteitencommissie.

26-10: Afspraak met activiteitencommissie &

IDS meeting staat op 19 nov.

SPI maakt een opzet voor een lijst van de auditors van BSL 3 lab (welke testen

vallen binnen de scope en welke eisen moeten de auditoren aan voldoen). De rest

van het MT kan dit aanvullen.

[5.120 Jad
een overzicht voor de audit / taken die normaal gesproken size |

liggen.

26-10: Moet nog maar dl op vakantie

CRIPPLE bespreekt de mogelijkheid meteom te kijken naar een kleine

steekproef van de werkdruk onder de medewerkers

CREPES raagt aan) 5.1.2e hoe de aangifte procedure werkt voor

medewerkers van het RIVM die bedreigd worden.

2 maakt de lijst met ondersteuning bedrijfsvoering af met input van

(contractmanager).

afgehandeldAH’s leveren input voor eindejaarsmeetingquiz 2020, zie mail 10-11 13.27 van OR
Presentatie voor de audits 30-11 presenteren aan MT, afgehandeld

Medewerkers attenderen op rondzendingen

IDS is door gevraagd de selectiegesprekken te doen voor de rol van de

projectleider labrobots. Actiepunt JEFISom de juiste personen vanuit IDS hierbij

aan te sluiten.

Niet kritische processen tijdelijk stopzetten ivm de leveringsproblemen van filtertips afgehandeld

Inplannen overleg 5.1.2e over inrichten crisisteam

5.1.2e aakt een indicatie voor de MMM’er detachering
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14-12-2020-2

04-01-2021-1

04-01-2021-2

04-01-2021-3

Sele informeert centra met kritische processen in het lab en vraagt alvast na te

denken wat nog anders kan als we moeten prioriteren binnen de kritische

processen, mochten er nog steeds niet genoeg pipetpunten binnen komen.

11-1-2021 pipetpuntjes nog steeds niet

binnen. Alleen kritische processen blijven

doorgaan.

geeft na goedkeuring van het vaccinatiebeleid door aan het vaccinatieteam

dat binnen IDS medewerkers zelf het WOF formulier kunnen invullen en dat dit

voor stagiaires en nieuwe medewerkers meestal door stagebegeleiders of

inhoudelijk deskundigen gedaan zal worden.

afgehandeld

Ch lerlinventariseert bij MT-Clb of een gezamenlijke projectleider voor de AVG

aangesteld kan worden.

Si overlegt met MT-Clb over de gevolgen van de pipetpuntjestekorten, en

informeert of andere centra werk over hebben en of de AMR surveillance weer

opgepakt kan worden.

11-1-2021 AMR mag opstarten.

04-01-2021-4 Elkaar via mail op de hoogte houden over extra werkzaamheden voor

labmedewerkers.
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